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کیت آسیایی عوض شد
کیت آســـیایی پرســـپولیس با توجه به اشـــکال وارده 
از ســـوی مســـئولان برگزاری مســـابقات لیگ نخبگان 
آســـیا کـــه در آخرین لحظـــات اتفاق افتاد بـــا تغییری 
در بخـــش جلـــوی پیراهن روبه رو شـــد. ایـــن درحالی 
اســـت کـــه طراحی ایـــن لبـــاس پیـــش از ایـــن برای 
مقامات ارســـال شـــده بـــود و همین نمونـــه در زمان 
ســـفر نمایندگان باشگاه به کوالالامپور برای شرکت در 
آیین قرعه کشـــی، بـــه مقامات ارائه گردیـــد. بر همین 
اســـاس، البســـه تیم برای بازی با الاهلی نیز تهیه شد. 
مشـــابه این طراحـــی نیز قبـــل از ایـــن در رقابت های 
آســـیایی فوتبـــال مـــورد اســـتفاده ســـایر تیم هـــا قرار 
داشـــته اســـت. با این وجود در پی اشکالی که از سوی 
مقامات آســـیایی وارد شـــد و بـــا توجه به زمان بســـیار 
کم تا مســـابقه که امکان طراحی جدیـــد را می گرفت، 
سرخپوشـــان ایران در پیکار با الاهلـــی لباس کنونی را 
بـــدون طرح تخت جمشـــید به تن خواهند کـــرد تا در 
بازی هـــای آتی کیت جدیـــدی بـــرای رقابت های لیگ 

نخبگان طراحی شـــود.
 

 واکنش بادامکی 
به دخالت سروش

معـــاون باشـــگاه پرســـپولیس در پاســـخ بـــه اینکه آیا 
ســـروش رفیعـــی نقشـــی در جـــذب ســـعید مهـــری 
بـــه دلیـــل ارتبـــاط خوبـــش، داشـــته اســـت، گفت: 
ایـــن صحبت ها در شـــأن باشـــگاه پرســـپولیس، ما و 
هـــواداران باشـــگاه نیســـت. ســـروش رفیعـــی یکی از 
بازیکنـــان باکیفیـــت فوتبـــال ایـــران اســـت و در چند 
سال گذشـــته این  را نشـــان داده. شـــاید این اتفاقات 
بـــه دلیـــل مســـئولیت پذیری زیـــاد ســـروش رفیعـــی 
برایش اتفاق می افتد. او دوســـت دارد حتی بازیکنان 
کنـــاری اش خوب بازی کنند تا شـــاید در بازی خودش 
هـــم تأثیرگذار باشـــد، ولی اصلاً چنیـــن صحبتی نبود 
که آقای رفیعی بخواهد کســـی را معرفی کند! سروش 
با توجه به شـــخصیتش اصلاً در این مســـائل دخالتی 
ندارد و ما بـــا توجه به نظر گاریدو پیـــش می رویم، این 

از همـــه چیز مهم تر اســـت.
 

امروز کارت اورونوف تغییر می کند

بـــا وجـــود مخالفـــت گســـترده با تغییـــر قانون ســـقف 
بودجه باشـــگاه ها اما درباره حضور اورونوف در لیســـت 
زیر25 سال پرســـپولیس به خواسته اش رسید. حسین 
بادامکی در پاســـخ به این ســـؤال که با توجه به برگزاری 
جلسه روز شـــنبه در مورد بازیکنان لیست زیر 25 سال، 
آیا پرسپولیس برای لیســـت زیر 25 سال خود برنامه ای 
دارد، گفت: ما چند وقت پیـــش این نامه را زدیم. حتی 
این اتفـــاق برای یکـــی از بازیکنان تیم لیـــگ برتری هم 
اتفاق افتاده بود که او ســـهمیه زیر 25 ســـال شده بود. 
قرار بود دو هفتـــه قبل، این اتفاق بـــرای بازیکن ما هم 
بیفتد کـــه مخالفت شـــد و صورت نگرفـــت. البته به ما 
گفتند شـــنبه این اتفـــاق می افتـــد و برای تغییـــر کارت 

بازی اورونوف اقـــدام خواهیم کرد.
 

واکنش مدیر تیم به حرف های 
جوادی

مدیر تیم پرســـپولیس با اشـــاره به اظهـــارات مدیرکل 
ورزش و جوانان اســـتان تهران که گفته بود ورزشـــگاه 
شـــهید کاظمی تهران متعلق به باشـــگاه پرســـپولیس 
نیســـت، گفـــت: پـــس متعلـــق بـــه کجاســـت؟ اگـــر 
اســـتادیوم در اختیـــار ما نبـــود، خرابه می شـــد. مگر 
نگهداری این ورزشـــگاه راحت اســـت؟ سه سال است 
که اســـتادیوم آزادی را مرمت می کنند. پیروانی درباره 
اینکه رئیس شـــرکت تجهیز اماکن ورزشی گفته بود، 
تعمیر کامل ورزشـــگاه آزادی پنج هـــزار میلیارد تومان 
هزینه دارد، بیان کرد: پس این کار به عمر من و شـــما 

قـــد نمی دهد و به نســـل آینده می رســـد!
 

گاریدو گزینه جدید نداده است

بـــا در نظـــر گرفتـــن جدایـــی احتمالـــی اســـدبیگی و 
رفتن نـــام اورونـــوف به لیســـت زیر 25ســـال حتی با 
حضور میلاد ســـرلک پرســـپولیس یـــک بازیکن دیگر 
می تواند جـــذب کنـــد. بادامکی در مـــورد اینکه گفته 
می شـــود گاریدو یک بازیکن شـــاخص خارجی مد نظر 
دارد، گفت: چه کســـی ایـــن موضوع را به شـــما گفته 
اســـت؟ اصلاً چنین چیزی نیســـت و آقای گاریدو هم 
در جریان هســـت که لیســـت پر اســـت. حتـــی بعد از 
انتقـــال اورونـــوف به لیســـت زیر 25 ســـال، مـــا هنوز 
ســـینا اســـدبیگی را داریم و جزو تیم ماســـت. ضمن 
اینکـــه فکـــر می کنـــم لیســـت تیم مـــا کامل اســـت و 
آقـــای گاریدو تا ایـــن لحظه نـــام بازیکن دیگـــری را به 

مـــا اعلام نکرده اســـت.
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پرسپولیس6

خ ها مجبور به توافق با سینا سر

اسدبیگی دو پنجره پرسپولیس را تهدید می کند
پروژه شکست خورده سقف بودجه

قانونی برای رواج بی قانونی
 ســـینا اســـدبیگی در ســـومین فصـــل 
حضـــورش در پرســـپولیس اکنـــون بـــا 
چالش بزرگـــی مواجه شـــده و مدیریت 
باشـــگاه به دنبال خروج نام این بازیکن 
از لیســـت اســـت. بعـــد از اینکـــه خوان 
کارلـــوس گاریـــدو اعـــلام کرد نیـــازی به 
سینا اســـدبیگی  ندارد، این بازیکن برای 
جدایـــی با مدیران پرســـپولیس مذاکره 
کرد امـــا در نهایـــت دو طرف بـــه توافق 
نرســـیدند. اســـدبیگی از آنجایـــی که با 
پرســـپولیس قرارداد دارد زیر بار فســـخ 
قـــرارداد نرفته اما باشـــگاه پرســـپولیس 
در تلاش اســـت تـــا قرارداد ایـــن بازیکن 
تـــا  باقیمانـــده  پایانـــی  تـــا ســـاعات  را 
پایـــان فصـــل نقـــل و انتقـــالات فســـخ 
کنـــد. صبـــح دیـــروز حســـین بادامکی 
معاون ورزشـــی باشگاه پرســـپولیس در 
خصـــوص آخرین وضعیـــت این هافبک 

توضیـــح داد: »چـــون دیـــدم اســـم مـــرا 
آوردند، باید بگویم من نماینده باشـــگاه 
هســـتم و باید با بازیکـــن صحبت کنم. 
چـــه بازیکنـــی کـــه قـــرار اســـت جـــذب 
یـــا از لیســـت تیـــم جـــدا شـــود. شـــاید 
ســـوءتفاهماتی ایجاد شود ولی امیدوارم 
بـــرای او اتفاقـــات خوبـــی بیفتـــد. به او 
گفتـــم واقعاً چنیـــن چیزی نیســـت. به 
او گفتـــم اگر قرار بـــود باشـــگاه در مورد 
نقل وانتقالات بازیکنـــان تصمیم بگیرد، 
روز اول ایـــن کار را انجام مـــی داد و به او 
اطـــلاع می دادیـــم. در حالـــی کـــه جزو 
لیســـت ما بوده و مربـــی او را بازی داده 
اســـت. خـــروج ایشـــان تصمیـــم مربی 
بـــود و خـــودش بـــا اســـدبیگی صحبت 
کرده اســـت. مـــن خیلی به اســـدبیگی 

علاقـــه دارم.«
براســـاس آخرین اخبار به دســـت آمده 

از باشـــگاه پرسپولیس، ســـینا اسدبیگی 
بـــرای فســـخ قـــراردادش تمـــام مبلـــغ 
قـــرارداد خـــود را می خواهـــد و باشـــگاه 
پرســـپولیس می دانـــد در صورتـــی کـــه 
نتوانـــد رضایـــت ایـــن بازیکـــن را جلب 
کنـــد و او از پرســـپولیس شـــکایت کند، 
عـــلاوه بـــر پرداخـــت کل مبلغ قـــرارداد، 
مجبـــور بـــه پرداخت غرامـــت حقوقی و 
ورزشـــی نیز خواهد شـــد. اســـدبیگی به 
دوســـتان نزدیک خود گفته که باشـــگاه 
می توانســـت بـــا او بـــه توافـــق برســـد و 
نیـــازی به کنـــار گذاشـــتن او نبـــود. این 
اتفـــاق نشـــان می دهد کـــه در باشـــگاه 
پرســـپولیس اختلافاتـــی وجـــود دارد و 
تصمیم گیری هـــا بـــر اســـاس ملاحظات 
فنـــی نیســـت. باید دیـــد که ایـــن ماجرا 
چـــه تأثیـــری بر عملکـــرد تیـــم در ادامه 

فصـــل خواهد داشـــت.

ایلیـــا بهـــزاد اول / قانون ســـقف بودجه 
از ابتدا برای باشـــگاه های نســـبتاً متمول 
و پرطرفـــدار لیگ تصویب شـــد کـــه توان 
مالی رد کردن این ســـقف را داشـــتند و در 
حالی کـــه دیگر باشـــگاه ها حتی بضاعت 
عبور از ســـقف را نداشـــتند، در نهایت به 
ســـقف بودجه همیـــن چهار تیـــم بزرگ 
افزوده شـــد. ســـال گذشـــته، امتیازاتی از 
دو تیم سپاهان و اســـتقلال بابت رعایت 
نکـــردن ســـقف بودجه کســـر شـــد که با 
بازگشـــت امتیـــازات این دو تیـــم، معلوم 
شـــد که هیـــچ ضمانـــت اجرایـــی قاطع 
و مشـــخصی بـــرای ایـــن قانـــون از طرف 
فدراســـیون فوتبـــال و کمیتـــه انضباطی 
وجـــود ندارد. فقـــدان ضمانـــت اجرایی، 
باشـــگاه ها و هـــواداران آنهـــا را ترغیب به 
بی قانونی و رعایت نکردن ســـقف در این 
فصل کـــرد و در نهایت، باشـــگاه هایی که 

این ســـقف را رعایـــت نکردند بـــا افزایش 
دقیقـــه نـــودی این ســـقف ســـود کردند. 
باشگاه پرســـپولیس که در ابتدای پنجره 
نقل و انتقالاتی با از دست دادن ستارگان 
خود از این قانون متضرر شـــد، بیشترین 
اعتـــراض را بـــه افزایـــش ناگهانی ســـقف 
بودجه داشـــت و هـــواداران باشـــگاه، در 
اعتراضـــی عجیب بـــه مدیریت باشـــگاه، 
از آنها بابـــت رعایت کـــردن قانون جاری 
در فوتبـــال ایـــران گله منـــد بودنـــد. گله 
هـــواداران پرســـپولیس، نتیجـــه تصویب 
یک قانـــون عجیب بـــدون برنامه ریزی و 
آینده نگری در فوتبال ایران اســـت. جایی 
که بدون ضمانت مشـــخص و نقشـــه راه 
درســـت، قانون مهـــم و اثرگـــذاری وضع 
می شـــود و باشـــگاه هایی از ایـــن قانـــون 
متضرر می شـــوند کـــه پیش از ایـــن آن را 
رعایـــت کرده انـــد؛ نـــه باشـــگاه هایی که 

قانـــون را دور زده انـــد. پـــس از دو ســـال 
اجرای نامناســـب و بدون ضمانت قانون 
عجیب ســـقف بودجه، چطور می توان از 
مدیران پرســـپولیس یا هر باشگاه دیگری 
در فصول آینده انتظار داشـــت که قوانین 
جدیـــد فدراســـیون را رعایـــت کننـــد؟ به 
خصوص وقتی خواسته هواداران با توجه 
به تجربیات دو ســـال اخیـــر، بی قانونی و 
بی اعتنایـــی به دســـتورات فدراســـیونی 
اســـت که قوانین خـــود را نقض می کنند. 
با همـــه ایـــن درگیری ها و حواشـــی، باید 
گفت که قانون ســـقف بودجـــه، بیش از 
آنکه باعث استانداردســـازی توزیع درآمد 
ج هـــای هنگفـــت در باشـــگاه های  و خر
ایرانـــی شـــود، تیم هـــا را بـــه بی قانونی و 
اقدام علیـــه یکدیگر ترغیب کـــرد و یکی 
از قوانیـــن شکســـت خورده تاریخ فوتبال 

ایران محســـوب می شـــود.

 

پایـــان رأ فـــت مهاجم ســـابق پرســـپولیس 
تیم هـــای  مقابـــل  بـــازی  اســـت  معتقـــد 
باشـــگاهی کشـــوری که کاندیـــدای حضور 
در جـــام جهانی اســـت و از بازیکنان خیلی 
خوبی هم بهـــره می برد واقعاً کار دشـــواری 

. ست ا
دیدار پرسپولیس مقابل الاهلی 

عربستان را چگونه ارزیابی 
می کنید؟

لیـــگ عربســـتان لیگی حرفه ای اســـت که 
بـــه خوبـــی زیرســـاخت ها را فراهـــم کرده 
و هدف گذاری هایشـــان را هـــم بـــه نحـــو 

احســـن انجـــام داده انـــد. آنهـــا بـــرای دور 
نهایـــی لیـــگ نخبـــگان و پـــس از آن برای 
اینکـــه جام جهانی را در ســـال 2030 برگزار 
کننـــد، مهیـــا شـــده اند. تیم هایشـــان بـــه 
معنای واقعی حرفه ای شـــده اند به همین 
دلیـــل اســـت کـــه بعـــد از بازی ملی شـــان 
در روز سه شـــنبه، روز جمعـــه هـــم بـــازی 
از  باشگاهی شـــان را انجـــام داده و بعـــد 
آن هـــم در لیـــگ نخبـــگان بـــازی خواهند 
ایـــن نشـــان می دهـــد چقـــدر  کـــرد کـــه 
بازیکنان شـــان آماده هســـتند و در شرایط 

خوبـــی قـــرار گرفته اند.
بازی مقابل مهره های شاخص 

تیم عربستانی را چگونه ارزیابی 
می کنید؟

بـــه هـــر حـــال ریـــاض محـــرز و فرمینیو را 

کـــه همـــه می شناســـند. تونی هـــم که در 
برنتفـــورد بازی می کـــرد و به تازگـــی به این 
تیم پیوســـته بازیکن خیلی خوبی اســـت. 
حریف عربســـتانی بازیکنان خوب دیگری 
مانند کســـیه بازیکن کامرونـــی و بازیکنان 
خارجی دیگـــر را هم دارد بـــه همین دلیل 
فرقـــی نمی کند کـــه ما بخواهیـــم با چنین 
تیمـــی در ورزشـــگاه 22 هـــزار نفـــری بازی 
کنیـــم یا 62 هزار نفری چـــون چنین تیمی 
همه شـــاخصه های یک تیم خوب را دارد.
نقاط قوت و ضعف این تیم را در 

چه چیزهایی می دانید؟
در پســـت هافبک و فوروارد قوی تر هستند 
و بـــه هماهنگی و وحـــدت تاکتیکی خوبی 
هم رســـیده اند بـــه همین دلیـــل معتقدم 
پرســـپولیس مقابل چنین تیمی در 20-25 

دقیقـــه اول بازی مشـــکل خواهد داشـــت 
چون بایـــد به جو ورزشـــگاه غلبـــه کرده و 

فشـــار این بازی را بگیرد.
شرایط فنی پرسپولیس را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
پرســـپولیس در دو بـــازی اولـــش در لیگ 
خوب نبـــود هر چند مقابل فـــولاد خوب و 
سرحال و دونده نشـــان دادند اما وقفه ای 
که افتاد کار تیم مـــا را خراب کرد و موجب 
شـــد تا بازیکنان کمـــی از شـــرایط ایده آل 
فاصلـــه بگیرنـــد در حالـــی که اســـتراحت 
 . هســـتند ل  ســـرحا و  شـــتند  ا د کافـــی 
پرســـپولیس هم بازیکنـــان خارجی خیلی 
خـــوب و بازیکنـــان داخلـــی خوبـــی را در 
اختیـــار دارد و تیـــم کاملی اســـت اما به هر 
حـــال بـــازی مقابل تیم هـــای عربســـتانی 

واقعاً سخت است و شـــرایط متفاوتی 
دارد.

به نظر می رسد قطعاً 
توپ و مالکیت در اختیار 

میزبان خواهد بود؟
هافبک هـــای مـــا کار ســـخت تری 
پیـــش  رو خواهنـــد داشـــت، چـــه 
بســـا کـــه مالکیـــت تـــوپ بـــرای 
آنهـــا باشـــد و فشـــار تماشـــاگر و 
ســـایر موارد همه چیز را به ســـود 
میزبـــان کنـــد، به همیـــن دلیل 
25-20 دقیقـــه اول بـــازی بـــرای 

پرســـپولیس فشـــار وحشـــتناکی 
خواهد بود، از ایـــن رو باید از این 
فشـــار عبـــور کنیم و بعـــد بتوانیم 

برنامه هایمـــان را اجـــرا کنیـــم.

بازی در ورزشگاه 22 هزار نفری با 62 هزار نفری فرقی ندارد

رأفت: پرسپولیس باید به جو ورزشگاه الاهلی غلبه کند
ناصر قراگزلو

روزنامه  نگار

پرســـپولیس شـــوکه از اتفاقات تغییر قانون 
ســـقف بودجه و در اوج اعتراض به اتفاقات 
خ داده رســـماً درگیـــر رقابت هـــای لیـــگ  ر
نخبگان آســـیا شـــد. در شـــرایطی که الاهلی 
حریف پرمهره ســـرخ ها شب گذشته در یک 
بـــازی سوپرحســـاس باید مقابـــل النصر قرار 
می گرفت پرســـپولیس کـــه از بـــازی با فولاد 
به مـــدت دو هفته دور از شـــرایط مســـابقه 

بـــوده عصر دیـــروز راهی جده شـــد.
در آخریـــن تمریـــن پرســـپولیس مدیـــران 
حضـــور  رســـانه ها  نماینـــدگان  و  باشـــگاه 

داشـــتند و درویش و ســـایر مدیران، اعضای 
تیـــم را بدرقـــه کردند.

البتـــه درویـــش در صحبت هایی کـــه برای 
بازیکنـــان داشـــت به مســـأله تغییـــر قانون 
ســـقف بودجـــه کـــه برایش حســـابی گران 
تمام شـــده اشـــاره داشـــت. درویش ضمن 
از بازیکنـــان و کادر فنـــی و آرزوی  تشـــکر 
موفقیت برای تیم در بازی دوشـــنبه شـــب 
ضمـــن تشـــریح شـــرایط باشـــگاه بـــاز هم 
دربـــاره تصمیم شـــبانه فدراســـیون و تغییر 
قانـــون ســـقف بودجـــه صحبت کـــرد و به 

این موضوع اشـــاره داشـــت که پرسپولیس 
بـــه جهـــت اجـــرای قانـــون، متضرر شـــد و 
رقبای ایـــن تیم از قانونگرایی پرســـپولیس 
و قانون گریزی خود نفع برده و فدراســـیون 
فوتبـــال به آنهـــا جایزه داد و پرســـپولیس را 

تنبیـــه کرد.
پرسپولیســـی ها در حاشـــیه تمرین آخر پای 
پرواز به جـــده عکس یـــادگاری گرفتند. این 
تمریـــن یک بازیکن جدید داشـــت و لوکاس 
ژوائـــو که دو روز قبـــل به تهران رســـیده بود 
بعد از عبور از تونل خوشـــامدگویی بازیکنان 

اولین تمرینش را انجـــام داد. بعد از تمرین 
اعضـــای تیم برای بازی با الاهلـــی با امید برد 
در نخســـتین بازی لیگ نخبگان به فرودگاه 

رفتند تا با پـــرواز چارتر به جـــده بروند.
نکتـــه جالـــب اینکه میـــلاد ســـرلک همراه 
پرســـپولیس رفـــت، مرتضـــی پورعلی گنجی 
هـــم که گفتـــه می شـــود مصدومیتـــش رفع 
نشـــده و به بـــازی الاهلـــی نمی رســـد هم در 
پـــرواز بود ضمـــن اینکـــه لـــوکاس ژوائو هم 
با یـــک جلســـه تمریـــن بـــرای این بـــازی با 

تیـــم رفت.

سربازان گاریدو با تمام قوا راهی عربستان شدند

پرواز پر امید پرسپولیس به جده

بی خبری از تغییر قانون سقف بودجه جنجال ساز شد

حمله تمام عیار پرسپولیسی ها به فدراسیون

مدیرعامـــل باشـــگاه اســـتقلال بعـــد از 
تغییـــر مبلـــغ قانـــون ســـقف بودجـــه، 
گفت: مصاحبه ایشـــان را بـــه طور کامل 
ندیـــدم، ولی یک تکه هایـــی از مصاحبه 
را خوانـــدم. به نظرم حرف های ایشـــان 
منطقـــی بـــه نظـــر نمی رســـد. بالاخـــره 
باشگاه اســـتقلال یا ســـپاهان براساس 
اطلاعاتی که داشتند، بازیکن خریداری 
کردنـــد. آنهـــا می دانســـتند کـــه چنین 
اتفاقی )اشـــاره به افزایش سقف بودجه 
چهار نماینده آســـیایی ایران( می افتد، 
وگرنه وقتی شـــما اجازه ندارید و ســـقف 
بودجه محدودی داریـــد، خرید بازیکن 
بیشـــتر صرفاً برای باشـــگاه هزینه است 
و بایـــد بـــه آن بازیکـــن مبلغ قـــرارداد را 
پرداخـــت کنیـــد. بادامکـــی ادامـــه داد: 
فکر می کنم و طوری که شـــواهد نشـــان 
می دهد آنها با علم بـــر موضوع افزایش 
باشـــگاه ها،  بودجـــه  ســـقف  میـــزان 

بازیکنان جدیـــد را خریداری کردند. این 
موارد باعث شـــد در حق تیـــم ما و حتی 
تیم های دیگری که قرار اســـت در لیگ 
بـــازی کنند، اجحـــاف شـــود. بالاخره ما 
غیـــر از این چهار تیـــم، تیم های دیگری 
داریم. آنهـــا هم حق و حقوقـــی دارند و 

نبایـــد حقوق شـــان فراموش شـــود.
 

پیروانی: چه می شود که یکی دو 
باشگاه از تغییر قانون خبر دارند؟

افشـــین پیروانی درباره افزایش سقف 
بودجـــه باشـــگاه های آســـیایی هـــم 
گفـــت: چگونـــه چنـــد ســـاعت مانده 
بـــه پایـــان نقل وانتقـــالات می گوینـــد 
ســـقف بودجـــه افزایش یافته اســـت؟ 
اگـــر قـــرار اســـت جلســـه ای بگذارند، 
دو یا ســـه کارشـــناس بهتر ببرند. برای 
فدراســـیون زیبـــا نیســـت کـــه قانونی 
را بـــه یکبـــاره لغـــو می کننـــد. قانـــون 

جدیـــد چـــه کمکی بـــه ما کـــرد؟ همه 
بازی هـــا را می بریـــم کـــه یک میلیـــون 
و 300هـــزار دلار )رقـــم اضافه شـــده به 
ســـقف بودجه( پاداش بگیریم؟ مدیر 
تیم پرســـپولیس گفت: چه می شـــود 
که یکی دو باشـــگاه از تغییر قانون خبر 
دارند و برخی بازیکنـــان را در آب نمک 
می خواباننـــد؟ بازیکنـــان خوبی داریم 
و بـــا توجـــه به شـــخصیتی کـــه داریم، 
مدعـــی اصلـــی قهرمانـــی هســـتیم. با 
ایـــن حـــال چـــرا قانون شـــکنی شـــد؟ 
بیـــن خـــوب و بهتـــر، هـــر کســـی بـــه 
ســـراغ گزینه)بازیکـــن( بهتـــر می رود. 
اگـــر قانـــون خوبی گذاشـــتید، چرا آن 
را برداشـــتید و اگـــر قانـــون شـــما ایراد 
داشـــت، چـــرا آن را تصویـــب کردیـــد؟ 
پیروانی بـــا بیان اینکـــه معمولی ترین 
بازیکـــن هم بـــه انـــدازه ســـقف مبلغ 
مـــد نظر پرســـپولیس  طلـــب می کرد، 

گفت: آیـــا خبرهایـــی مبنی بـــر تغییر 
قانون به دو باشگاه رســـیده بود؟ مگر 
می شود بین باشـــگاه ها فرق بگذارید؟ 
بهترین تیم را داریـــم، اما کاری کردند 
که بـــه درویـــش گفتنـــد چـــرا بازیکن 
بهتـــری نگرفتید. فدراســـیون فوتبال 
یکی از ارگان های بزرگ کشـــور اســـت 
و رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال در هـــر 
کشـــور، از نصف وزرا معروف تر اســـت. 
وی بـــا بیان اینکه بـــه 12 تیم لیگ برتر 
ظلم شـــد، گفت: چرا ســـقف بودجه 
این باشـــگاه ها زیاد نشـــد؟ زیبا نیست 
کـــه پرســـپولیس با این عظمت، ســـه 
بازی میهمان باشـــد. در مدت مرمت 
ورزشـــگاه آزادی می شـــد دو ورزشـــگاه 
ســـاخت! کســـی می داند دربی تهران 
کجـــا برگـــزار می شـــود؟ ایـــن مســـأله 
بـــرای آن یکـــی تیـــم )اســـتقلال( هم 

خوب نیســـت.

بعـــد از تغییـــر قانـــون ســـقف بودجه و 
حرکت فدراســـیون با خواسته تراکتور، 
اســـتقلال و ســـپاهان، رضا درویش روز 
پنجشـــنبه مصاحبـــه تنـــدی علیـــه این 
اتفـــاق انجـــام داد. مدیرعامل باشـــگاه 
پرســـپولیس با انتقـــاد از تغییـــر قانون 
گفـــت: »نمی شـــود بـــه افـــکار عمومی 
توهیـــن کننـــد و بگویند افـــکار عمومی 
ایـــن  نمی داننـــد.  جان شـــان  از  دور 
لیاقت خـــود قانون گذار هاســـت. افکار 
عمومی خـــوب می فهمند. چـــه قدرتی 
به تیم هـــا می دهند که باعث می شـــود 
بازیکن هایشـــان را بگیرند. شما تاریخی 
را کـــه بازیکنـــان بـــه ایـــران آمده انـــد و 
بازیکنان داخلی قرار بســـته اند، ببینید. 
تیمی که ســـقف ندارد چطور دومیلیون 
دلار تعهد برای خـــودش ایجاد می کند؟ 
از یـــک جایـــی بـــه آن تیـــم می گوینـــد 
شـــما کارت را بکـــن. مگر پرســـپولیس 
از یـــک کره دیگـــر آمده؟ چـــرا آن قدر با 
پرســـپولیس دشـــمنی می کنند؟ چون 
آن قدر قهرمان می شـــود؟« روز گذشـــته 
و در حاشیه آخرین تمرین پرسپولیس 
قبل از سفر به رعبســـتان دو مدیر دیگر 
پرســـپولیس هم به این اتفـــاق اعتراض 

کردند.
 

بادامکی: حرف های سمیعی 
منطقی نیست

بـــه  واکنـــش  در  بادامکـــی  حســـین 
ه  د ا ز قنبـــر ر  منصـــو ی  صحبت هـــا
نایب رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال در 
مـــورد افزایـــش ســـقف بودجـــه و گلایه 
درویش بابـــت اعلام دیرهنـــگام قانون 
افزایـــش ســـقف بودجـــه، گفـــت: فکر 
می کنم یـــک مقدار عجیب بـــود. از روز 

اول به ما اصرار داشـــتند کـــه این قانون 
صددرصـــد اجـــرا خواهـــد شـــد و هیچ 
کوتاهی صورت نمی گیرد. ما بر اســـاس 
همیـــن صحبت در بـــازار نقل وانتقالات 
کـــه  همان طـــور  و  کردیـــم  شـــرکت 
مســـتحضرید چنـــد بازیکـــن خـــود را از 
دســـت دادیم. اینکـــه چند ســـاعت به 
پایان مهلت ارســـال لیست آسیایی این 
اتفـــاق بیفتـــد، اقدامی عجیب اســـت. 
معاون باشـــگاه پرســـپولیس ادامه داد: 
بـــرای خـــود مـــا باعـــث تعجب بـــود که 
برخـــی تیم ها به صـــورت متوالی بازیکن 
جـــذب می کردند با وجـــود اینکه امکان 
ثبـــت آن بازیکنان را نداشـــتند، ولی در 
آخریـــن لحظات اجـــازه دادند، ســـقف 
اضافه شـــود. ضمن اینکه هنوز درآمدی 
به باشـــگاه ها بـــرای بازی های آســـیایی 
تعلق نگرفته اســـت. ایـــن موضوع جای 
ســـؤال را بیشـــتر می کنـــد. بـــازی ای که 
هنوز انجام نشـــده اســـت چطور درآمد 
آن را محاســـبه کردند؟ مگـــر اینکه تیم 
در آن بازی ها برنده شـــود یا از آن مرحله 
صعود کنـــد. بادامکی در پاســـخ به این 
پرســـش که آیا هنوز پرسپولیس پاداش 
آسیایی سه ســـال قبل که سرخپوشان 
به فینـــال لیـــگ قهرمانان آســـیا صعود 
کردنـــد را دریافت نکرده اســـت، گفت: 
خیلی ســـخت اســـت، مـــا هنـــوز پولی 
از کنفدراســـیون فوتبال آســـیا دریافت 
نکردیـــم، آن هـــم بـــه خاطر شـــرایطی 
که وجـــود دارد. البته در زمـــان برگزاری 
مســـابقات آســـیایی، از طریق مکاتباتی 
که بـــا AFC داریـــم، یکســـری هزینه ها 
را کنفدراســـیون فوتبال آســـیا پرداخت 
می کنـــد. معاون باشـــگاه پرســـپولیس 
در واکنش بـــه اظهارنظرهای ســـمیعی 

 تیمی که 
سقف ندارد 

چطور 
دومیلیون 

دلار تعهد 
برای خودش 

ایجاد 
می کند؟ 


